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Protokoll 

Årsmøte i Bækkelagets Sportsklub Håndball Elite 

10.februar 2022 

5 fremmøtte – 5 stemmeberettigede    

 

1) 
Åpning  
Håndballstyrets leder Thomas Rustad åpnet møtet og ønsket velkommen.  
 
2) 
Godkjenning av innkalling og dagsorden 
Dagsorden og innkalling ble godkjent 
 
 
3) 
Valg av dirigent, sekretær og protokollunderskrivere. 
 
Følgende ble valgt: 
 
Dirigent    Jon Gulbraar 
Sekretær   Dag Harald Østlie  
Signering Protokoll  Tone-Lise Aunan og Kim Martens Meyer 
 
 
4) 
Årsberetning for 2022 
Håndballstyrets leder Thomas Rustad redegjorde for Styrets arbeid i 2021. 
 
Styret i BSK HE takker med dette spillere, trenere, lagledere, støtteapparat, tillitsvalgte, supportere 
og øvrig håndballfamilie for nok et meget spesielt Covid19-håndballår 2021. Ingen hadde på forhånd 
sett for seg nok et Convid19 år, med tilhørende begrensninger i forhold til trening, kamper m.v.  
Dette har definitivt preget avslutningen av 2020/21 sesongen og første halvdel av 2021/22 sesongen, 
både utenfor og innenfor håndballhallen. 
 
Pandemien har fått store konsekvenser for hovedklubben, Bækkelagets Sportsklub, der nok en 
avlysing av årets Norway Cup har medført et nettotap på mange millioner kroner. Dette får 
økonomiske konsekvenser i 2021 for hovedklubben og BSK HE. Styret har likevel besluttet at vi skal 
ha full sportslig satsning og aktivitet, selv om dette vil kunne medføre bruk av tidligere års oppsparte 
egenkapital.      
 
BSK HE har de siste årene hatt relativt få og små samarbeidspartnere og sponsorer sammenlignet 
med de største og mest profilerte klubbene i Rema1000-ligaen. Vi jobber iherdig med planer og 
aktiviteter, for å skaffe flere sponsorer og samarbeidspartnere til klubben. Covid19 har selvfølgelig 
gjort dette arbeidet vanskeligere, men vi ser nå en positiv trend og håper på at de gode sportslige 
resultatene i sesongåpningen skal øke håndballinteressen i nærmiljøet.  
 
Styret har i 2021 avholdt 14 styremøter, i tillegg til en rekke arbeidsmøter. Styret har samarbeidet 
svært bra og legger ned mye og godt arbeid for håndballen i BSK. 
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Håndballgruppen startet i 2018 et viktig strategiarbeid, for å konkretisere våre prioriteringer frem til 
2023 når ny BSK Arena etter planen skulle stå klar. Men BSK Arena er sterkt forsinket og 2020 og 
2021 har stått i Covi19’s år. Styret har derfor jobbet med en revisjon av strategien og jobber nå under 
mottoet: #bskerbest 2025. «Den eneste klubben med både Herre- og Damelag i Eliteserien, tuftet på 
et solid breddefundament med 1000 aktive spillere». 
 

• Norway Cup Håndball relanseres 2022 
• Ny BSK Arena 2024 
• Langsiktig strategi for økt økonomisk handlingsrom  

o Dedikerte markedsressurser for å sikre sponsorer og samarbeidspartnere 
o Bredere og større spillerstall på elitelagene 
o Vi skal være den klubben ingen trenger å forlate, fordi vi skal ha det beste tilbudet 

for alle spillere uansett alder, ambisjonsnivå og ønsker. 
o Vi skal være klubben som dyrker talenter og rekrutterer fra egne rekker, men som 

også tiltrekker oss andre norske og internasjonale spillere 
o Bredde skaper topp og topp skaper bredde. 

 
BSK Arena er forsinket, men det er fortsatt en ambisjon om å ha 1.000 aktive BSK håndballspillere når 
vår nye storstue står klar. Dette betyr økt fokus på rekruttering av de yngste samtidig som vi 
reduserer frafall på de eldre årsklassene. 
 
Årsberetning enstemmig godkjent 
 
 
5) 
Årsregnskap  
 
Årsregnskapet ble presentert av håndballstyrets leder Thomas Rustad 
 
Administrasjonen og Styret har håndtert økonomien på en meget god måte, sett ut fra situasjonen. 
Et avlyst Norway Cup 2021 medførte at Håndballgruppen kun fikk tilført «minimumstøtten» fra 
Hovedkassen og dermed mottok 1,5 millioner mindre enn budsjettert. Regjeringens krisepakker for 
idretten- og frivilligheten har også i 2021 bidratt til å redusere det økonomiske tapet noe, men kan 
ikke på langt nær erstatte inntektene fra et normalt driftsår.  
 
Økonomien i Håndballgruppen samlet er solid, til tross for et samlet underskudd på kr. -918 .810,- i 
BSK HE. Vi har ett av de laveste eliteseriebudsjettene i Rema1000 Ligaen. Som liten er vi selvfølgelig 
sårbare, men vi er på den annen side heller ikke veldig eksponert for opp- og nedturer og har derfor 
ganske forutsigbar økonomi. 
 
Europacup spill har og Covid19 restriksjoner har, tross for støtteordninger, påført oss større 
kostnader enn forventet. Oppsiden er erfaringen og motivasjonen som Europacup spill har gitt laget 
og støtteapparatet. 
 
Årsregnskapet ble enstemmig vedtatt 
 
 
6) 
Innkomne forslag 
 
Styret har ikke mottatt noen saker eller forslag til behandling. 
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7) 
Medlemskontingent 
 
Styrets innstilling til satser medlemskontingent ble enstemmig vedtatt 
 
Håndballstyret ønsker at årsmøte 10/2-2022 fatter vedtak om en generell økning av satsene for 
medlemskontingent med kr. 50,-. Nye satser blir: 
 
Kr.200,- Aktive  
Kr.200,- Støttemedlemmer  
 
Styrets innstilling til satser medlemskontingent ble enstemmig vedtatt 
 
 
8) 
Budsjett 2022 
 
Budsjett ble presentert av håndballstyrets leder Thomas Rustad  
 
Fremlagte budsjettforslag viser et overskuddskudd på kr.86.465,- som forventes å kunne å kunne øke 
noe dersom situasjonene tilsier en sesong mer lik normalen og en økning i salg av sponsor og 
samarbeidsavtaler.  
 
Lønnskostnadene er også justert svakt opp, dette for å være konkurransedyktige på spiller og 
trenermarkedet.  
 
Styret fremhever at Håndballgruppen har god egenkapital.  
 
Fremlagte budsjett ble enstemmig vedtatt og godkjent. 
 
 
9) 

Valg  
 
Valgkomiteens innstilling til nytt kjernestyre:  
   
Leder  Thomas Rustad  1 år ikke på valg 
Nestleder Dag Harald Østlie 2 år gjenvalg 
Styremedlem Økonomi  Jon Gulbraar 2 år gjenvalg 
Styremedlem 
Utdanning/dommer 

Kaja Larsen 1 år ikke på valg 

Styremedlem 
Sekretær/Sport 

Kim Martens Meyer 1 år ikke på valg 

Styremedlem (Sport) Erik Johnsen 1 år gjenvalg 
Styremedlem (Sport) Jørgen Spolèn Erstad 1 år gjenvalg 
Styremedlem FU Tone Lise Aunan 1 år gjenvalg 
   
Styremedlem vara Takket nei Velges ikke inn 
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Arbeidsoppgavene til kjernestyret er å styre bredde og elite gruppene, og håndtere saker som gjelder 
dem begge. Styret er også øverste ledelse i BSK Håndball Elite, og har ansvar for alle beslutninger i 
eliteklubben. Leder i kjernestyret møter i BSK Hovedstyret og representerer håndballmiljøet som 
helhet. 
 
Håndballstyrets forslag til ny valgkomite: 
 
Håndballstyret hadde ikke forespurt, men hadde forhåpninger om at noen fra sittende valgkomite 
ville ta gjenvalg. Styrets forslag er derfor: 
 
Vanja Konradsen 
Heidi Kalmo 
Aslak Johansen 
 
 
Styret fikk årsmøtets godkjenning til å jobbe med kandidater til valgkomiteen frem mot klubbens 
årsmøte 29.mars.  
 
 
 
 
 
 
 
    

Oslo, 10.februar 2022 
 
 

 __________________      ____________________ 
 Tone-Lise Aunan      Kim Martens Meyer  

 
 

 
 
 
 

_________________ 
Dag Harald Østlie 
      (Referent)  

Tone Lise Aunan (Feb 17, 2022 16:47 GMT+1)
Tone Lise Aunan
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